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Maj månadsmöte, 16.05.2024
Plats: Romgatan

Närvarande: Fanny Ollus, Gabriella Karhulahti, Elin Stråhlmann, Joar Jensén, Patrik Back-
man, Luukas Määttänen, Paola Stenvall

Övriga närvarande: Se bilaga 1.

1. Mötets öppnande
Mötet öppnades klockan 18:24.

2. Konstaterande av mötets beslutförhet och stadgeenlighet
Mötet konstaterades beslutfört och stadgeenligt sammankallat.

3. Val av protokolljusterare för mötet
Mia Lindblad och Andreas Tirkkonen valdes till protokolljusterare för mötet.

4. Uppläsning och godkännande av föredragningslistan
Föredragningslistan lästes upp och godkändes.

5. Uppläsning och godkännande av föregående månadsmötes mötesprotokoll
April månadsmötes mötesprotokoll lästes upp och godkändes.

6. Halvårsrapporten
Joar Jensén presenterade halvårsrapporten för 1.1.2024 - 31.12.2024 (se bilaga 2). I den finns
en del saker att observera, bland annat inga idrottsavgifter och ingen exkursion. Avgifter från
skidxqrr har lagts in på övriga deltagaravgifter. Det är viktigt att beakta att i denna rapport
jämförs vårens avgifter med avgifterna för hela 2023 vilket ger upphov till en del större skillnader.
Det gjordes även några få korrigeringar. Rapporten diskuterades i jämförelse med budgeten för
2024 och hur vi följer upp den hittills. I nuläget är föreningen lite på minus till följd av vissa
oväntade kostnader.

7. Sommarens program
Pampasxqrr ordnas 27-30.6.Den första sommarträffen ordnas på Sveaborg troligen i början av
juli. Klubben kommer som planerat att hyras under augusti. Gamylerna ska återkomma med
planerna för Spektacular race, men tanken är att det ska ordnas på nytt då det var populärt
förra året. Detta skulle motsvara den andra sommarträffen. Patrik Backman nämnde att om
Spektacular race inte blir av ersätts det troligen med något annat evenemang. Introveckan är
den sista veckan i augusti.

8. Nya halarmärken
Patrik presenterade resultaten från omröstningen av nya halarmärken. I tävlingen fanns 11
bidrag, varav Spektral punsch-märket vann överlägset. På andra och tredje plats kom Metanol-
hunden och Punschen kommer-märket. Styrelsen bestämmer den konkreta mängden av märkena
som beställs. Tanken är att åtminstone beställa av topp två-tre bidragen från omröstningen.
Kvaliteten på märkena och deras efterfrågan hos övriga studerande diskuterades. Styrelsen kom-
mer även fundera på detta inför beställningen, men resultatet från omröstningen väger ändå
sist och slutligen tyngst.

9. Övriga ärenden
Anton Taleiko tog upp uppdateringen av hemsidan och vad som diskuterats på kommitténs förs-
ta möte. Det skulle behövas frivilliga för att förnya texter och bilder på hemsidan. Uppdateringen
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skulle innebära bland annat förnyade dropdownmenyer och fliksystem samt mer lättillgänglig
info. Ett arkiv för kandidatavhandlingar är även ett förslag. Bilderna som finns på sidan är gam-
la, så med someansvarigas hjälp kunde även dessa uppdateras.
En till idé som nämndes var att lägga till en sida med vägledande kursinfo, där medlemmar
kunde dela med sig av kurserfarenheter och tips. Detta skulle alltså inte fungera som ett of-
ficiellt kursschema eller liknande, utan mer som ett slags forum i ledigare format. Innehållet
kunde samlas via en forms, och sedan delas upp enligt studieämne. Här kunde även tutorer vara
delatkiga för att kunna förmedla info vidare till gulisar.
En sida för annan hjälpsam info kunde också vara bra, till exempel tips för sommarstudier eller
liknande.
Kommittén bestämmer mer kring det specifika innehållet. Man kan ännu komma med i kom-
mittén via WhatsApp-länken eller e-post ifall man är intresserad.

Det tidigare förslaget om att skapa användarmöjlihgeter för hemsidan är för besvärligt för att
upprätthålla. Det finns inte garanterat datavetare i framtiden som har möjlighet att underhålla
ett sådant system. Medlemsregistret förblir nu därför i Excel.

Patrik Backman presenterade kommande program:
Bastu efter månadsmötet (idag).
18.5 Skolavslutningssitz
27-20.6 Pampasxqrr
Sommarträff 1 på Sveaborg i början av juli
Sommarträff 2 (Spektacular race?) i augusti
25.8 gulispicknick
30.8 Gulisgrillning
2.9 Minisitz
7.9 Gulissitz
19.9 September månadsmöte

10. Meddelanden
Patirk presenterade gånget program:
17.4 Karaoke
18.4 Megazone-xqrr med MaO
23.4 Sykväll
20.4 YLONZ
24.4 KJYV
26.4 Bastu
30.4 Vappen
1.5 Första maj
14.5 Floradagen

Fanny tackade alla före en fin vår.

Rasmus Tallberg frågade ifall grillning och caps räknas som gånget program. Detta under-
stödes inte.

Emma Moen meddelade: ”Hype för sol och varmt väder!”.

Pati meddelade: ”Ät bort donitsar plz!”.
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Joar meddelade: ”Oispa pünschen och tagga Klubbenstädning”.

Fanny och Patrik påminde om att sitzanmälan för skolavslutningssitzen stänger idag, kom ihåg
att anmäla er!

11. Mötets avslutande
Mötet avslutades klockan 19:54.

Bilagor:
Bilaga 1 Närvarande vid mötet
Bilaga 2 Halvårsrapporten

Ordförande, Fanny Ollus Sekreterare, Elin Stråhlmann

Protokolljusterare, Mia Lindblad Protokolljusterare, Andreas Tirkkonen
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